
Weert, 30 januari 2022 
 
 
Betreft: Bouw zorgcomplex aan de Doolhofstraat 45 in Weert. 
 
 
Geachte wethouder van Eijk, 
 
DUS Weert vraagt u beleefd om voor de raadsvergadering duidelijkheid te scheppen over de gang 
van zaken rondom de bouw van dit complex.  
 
In de commissievergadering heeft u opgemerkt en in het raadsvoorstel staat dit ook dat het 
zorggebouw met 12 eenheden is opgehoogd naar 19 op verzoek van de zorgaanbieder.  
Zoals wij thans vernemen via een woordvoerder van de zorgaanbieder is er nooit gevraagd om meer 
woningen.  
Hoe kan dit dan in het raadsvoorstel, als antwoord op een ingediende zienswijze, worden 
aangevoerd? 
 
De heer  Verreijken van Quattro geeft aan dat zij als ontwikkelaar het volume hebben verhoogd. 
Omdat de woningen worden aangeboden in de sociale huursector.  
Is er een gedegen onderbouwing waarom er een ophoging van ruim 50% woningen nodig is? 
 
DUS Weert stelt deze vragen los van het feit dat er echt heel veel behoefte is aan dit type 
zorgwoningen.  
 
Wij zien de beantwoording graag voor de raadsvergadering van 9 februari a.s. tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet 
Fractie DUS Weert 
Conny Beenders-van Dooren 


